



**Protokoll fört vid styrelsemöte
Uddevalla IS
Skidor och Skridsko.
På Fratera 2022-05-04.**

Närvarande: Johnny Jönsson, Bror Widen, Clas-Göran Öster, Cecilia Karlsson,
Katarina Bjelke och Stefan Utberg.

1. Mötets öppnande

Ordförande Johnny Jönsson förklarar mötet öppnat.

2. Föregående protokoll, godkännande

Protokoll från mötet 2022-04-05 genomlästes och godkändes.

3. Ekonomi, rapport

- Vi har i dagsläget 963 tkr på kontot.

4. Rapporter

UIS ALLIANS: Inget nytt att rapportera.

STRANDJOGGEN: Är 91 st anmälda just nu, de flesta brukar komma in sent. Polistillstånd på gång. Många medaljer kan återvinnas genom att byta ”etikett”. Allt är under kontroll. Beslutades att funktionärsmötet inför loppet genomförs i samband med nästa styrelsemöte 1/6 kl. 18:30. Cissi fakturerar sponsorer omgående.

U-A MTB SHOW USWE: Inget nytt att rapportera.

CHALLENGER UDDEVALLA: Inget nytt att rapportera.

5. IT, Sociala medier

Johnny har skrivit avtal med Consid gällande ny hemsida. Vi får support av datakonsult från RF/SISU och arbetet startar före semestern.

6. Medlemmar, rapport

I dagsläget är det 64 medlemmar som betalt medlemsavgiften och är registrerade i Cardskipper.

Finns 119 st i medlemsregistret varav 30 är ungdomar.

Katarina lärs upp av Johnny hur Cardskipper fungerar. *Kvarstår från 2022-04-05.*

Katarina tittar först igenom programmet/manualen och återkopplar med svårigheter till Johnny.

7. Ungdomsorganisation

- Inget nytt att rapportera.

8. Träning/Tävling

- Vi startar gemensam rullskidträning på tisdag 10/5 kl 18:00. Blir 3 tisdagar under våren med Cissi/ CG som ansvariga.
- Utefys med Agneta Ö. i samverkan med UOK i maj/juni med start 31/5.
- Planen är att dra igång teknikträning på rullskidor i mitten av augusti (3-4 ggr) för att senare gå över på gemensamma träningspass. Beslut i juni.
- Kanske mer utefys under hösten med inslag av stavgång.
- Aktivitetskväll i höst? Vid årsmötet? Byström?
- Vallakväll på senhösten?

9. Övriga frågor

9.1 Lokalteter/Anläggningar Bulid/Fortifikationsverket:

- Bror mailat Fort.verket men har inte fått någon återkoppling.
- Johnny tar omgående kontakt med Robert Wahlström på kommunen för att försöka få hjälp i påverkan mot Fortifikationsverket.

-Beslut på att vi försöker sälja slang och kabel.

Kvarstår från 2021-05-19

- Clas-Göran och Johnny inventerar omfattningen av material inför försäljning.

9.2 Namnfrågan vallabod/Bulid:

-Alla funderar på namnfrågan för vallaboden/etableringen på Bulid.

Kvarstår från 2021-09-23

9.3 Sponsring: Inget nytt.

9.4 Klubbkläder, avtal Udens:

- Tog beslut om att vi öppnar klubbshopen på Noname till hösten igen.
- Stefan tar kontakt med Udens om nytt avtal för 2022/2023.

9.5 Utvecklingsträff styrelsen:

- Strategisk träff avseende ungdomsverksamheten samt framtida arenor för aktiviteter. (punkt 9.7 ingår). 16/6 kl. 16:00 på Meetings Carlia med mat efteråt. Stefan kollar lokal.

9.6 Motionsspår, UIS ansvar:

- Vi ansvarar för att underhålla följande motionsspår. Vid Klämman, elljusspåret, 5 km runt Smedvattnet, röd 4.7 km, orange 7.3 km samt grönt spår mellan Kurveröd och Klämman.
- Vi kommer inte underhålla Pellerundan och Kurverödsrundan längre.

9.7 Konstsnöanläggning: Johnny och Clas-Göran tar fram ett förslag på strategi för styrelsen hur vi kan gå vidare mot kommunen med en konstsnöanläggning.

Strategin går vi igenom på en utvecklingsträff utanför ordinarie styrelsemöte.

Kvarstår från 2022-01-12.

10. Kommande möten

- På Fratera Fastigheter Almåsvägen 2A eller digitalt/hybridmöte klockan 17:00.
- 1/6 Styrelsemöte
- 24/8 Styrelsemöte
- 21/9 Styrelsemöte
- 19/10 Styrelsemöte
- 2/11 Årsmöte

11. Mötet avslutas

Protokollförare:



Stefan Utberg
Sekreterare

Justeras:



Johnny Jönsson
Ordförande